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Protokół Nr XVIIV1S
sesji Rady Gminy Wąpielsk

odbytej w dniu 29 grudnia 2015 roku w godzinach 11:05- 13:05

w Sali Narad Urzędu Gminy w Wąpielsku

obradom przewodniczyłTomaszCzajkowski - Przęwodniczący Rady Gminy Wąpielsk'

W Sesji udziaŁbrało 12 radnych. Lista obecności stanowi załączniknr 1 do protokolu'

w sesji brali udział: Wójt _ D*i rr" Górski, Sekretarz _ Agnieszka MaĘjasik, Skarbnik Gminy -
Jolanta Rzeszot, Radny ńowiatu _ Piotr Czamecki, Delegat Izby Rolniczej Andtzej Murawski

Ad. 1.

Otwarcie obrad
Tomasz Czajkowski _ Przewodruczący Rady otworzył obraĘ Sesji Rady Gminy' Powitał Wójta

Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gńiny, Radnego Powiafu, Delegata Izby Rolniczej, Radnych'

Przewod'niczący stwierdził, Że na 15 rańych oriuwo*"go składu Rady Gminy' zgorlnie z listą

obecności w obradach uczestticzy 12 radnych, wobec czego istrieje wymagane quorum do

podejmowania prawomocnych uchwał.

Ad.2.
Prryjęcie porządku obrad
Porządek obrad sesji radni otrzymali wraz z materiałami do poszczeqólnych punktów obra{,

Tomasz Czajkowski - Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni chcieliby wnieść uwagi bądz

propozycje dt przedstawionego porządku obrad'

bo^ po."ąam obrad ^e 
,$ośrono uwag' wobec czego Przewodniczący Rady poddał pod

!toró**l" porządek obrad. uariłw głosŃaniu wzięło 12 radnych. w wyniku głosowania został

jednogłośni e prTyjęty następujący porządek obrad:

1. Otwarcie obrad
2. Przyjęcie porządku obrad
3. rrz$ęcie prototołu obrad XVII sesji Rady Gminy.Wąpielsk zdnta24't1'2015r'

4. Zapozrwne się z działaniami pod.j-o**1*i 'przez 
Radę |owftu Rypńskiego' z

uwzględnieniem działń podejmo*anych narzecz Gminy Wąpielsk _ Wiceprzewodniczący

Rady Powiatu R1pińskiego Pan Piotr Czamecki'
5. Podjęcie uchwĄ^w 'p'Ń. nrianbudzetowych Gminy Wąpielskw 2015r"

6. Podjęcie uchwaĘ w sprawie zmiany Wielolefiriej |rognozy 
Finansowej Gminy Wąpielsk na

Iata 2016 _ 2026. Przedstawień projektrr ucnwiły w sprawie zmiany Wieloletniej

PrognozyFinansowejGminyWąpielsknalataŻ0|6_Ż026.
a. oa""yt*i. ói"ii ńgioiane; Izby obrachunkowej w By_dgoszczy Zespołu we

włocławku dotyczącei uchwĄ w sprawie zmiany Wieloletlriej Prognozy

Finansowej Gminy Wąpielsk nalata2016 _20Ż6,

b. odczytanie wniosku romis.ji Budżetowej dotyczącej wPF,
c. podjicie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Wąpielsk na lata Ż016 - 2026.

Podjęcie uchwały budzetowej Gminy Wąlielsk na rok 20_16,

;: przedstawienie projelłu uchwały budżetoŃej Gminy Wąpielsk na rok^2o16,

b' ^odczytanie 
opińi ń.r.o' w Bydgoszczy Zespołuwe Włocławku o projekcie budżetu'

c. odczytanie opinii i wniośt<ow Kómisji Budżetowej otaz uzasadnień Wójta

doty czący ch o dczytanych wnio sków,

d. głosowanie nad przedstawionymi wnioskami,

e. iodjęcie uchwĄ budzetowej Gminy Wąpielsk na rok 2016

Zapoznaaie się ze sprawozdaniem z działalności Gminnej Komisji 
- 
Roaviąpylvania

Problemów Alkohololvych w Gminie Wąpielsk w 201'5 r. złożonego przez

7.

8.



9.
Przewodnic zącego Gminnej Komisji Rozwiąywania Problemów Alkoholowych.
Sprawozdania i informacj e :

a. Wójta Gminy o pracy w okresie między sesjami,
b' Przewodniczącego Rady Gminy o działanach podejmowanych w okresię między

sesjami,

c. sprawy sołectw, informacje sołtysów o podejmowanych działaniach,

- d. odczytanie pism, które wpłynęły do Rady Gminy Wąpielsk.
Interpelacj e i zapytarua radnych.
Wolne wnioski i informacje.
Zamknięcie sesji.

10.

11.

12.

Ad.3
Prryjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.
Przewodniczący Rady poinfonnował, że protokół z poprzedniej Sesji dosĘny był w biurze RadyGminy, atahie na pół godziny przed, Sesją został *yioiony na sali narad, jest równiez dostępny nastronie BIP Urzędu Gminy. KaŻdy zainteresorvany mógi się z nim .łpoiue. rr".*oań.źą.y
zapytał, czy radru wnosząuwagi. Niłt z rad1:ch uwag nió wniósł zatemPruewodnic rą"y ,*ąi)rłgłosowanie nad przyjęciem protokołu z XVII sesji Rady Gminy Wąpielsk. Przeńd"i."ą.'
zaproponował, ab1 od kolejnej sesji zastosować p.ułtykę, ze protokół z poprzedniej sesji uęaziegłosowany na kolejnej sesji, a na stonie BIP będzie pr'utit o**'y dopiero po;.go przegłosowaniu.
Za ptzyjęciem protokołu z XVII sesji Rady Gminy Wąpielśk go'o*uło iz iaony"r1 głosów
przeciwnych i wshzymujących nie było.

Ad.4
Zzpoznanie się z działaniami podejmowanymi przez Radę Powiatu Rypińskiego, zuwzględnieniem działań podej mowanych ou oe 

", 
Gminy Wąlielsk

Radny Powiatu Piotr Czarnecl<t zapomał obecnych 
''u 

..ś1i zTematyką dzińanpodejmowanych
przez Radę Powiatu Rypińskiego. Stwierdził, ze ibnkcjonowanie powiatuobejmuje ,".r.g.ó;i.hzadń' Jednym z pńorytetowych zadań jest bezpieózeństwo zdrowotne mieszkancó; 

""J;g;powiafu' Łączna wartość projektu ,,ModernizĄa Szpitala Powiatowego w R1pinie,, wyrosi2 608 418,57 zł., dofinansowanie z Regionalnego Systemu operacyjnego ,ńniosło i soq IĘ,63 i.Przychodnię przy szpitalu w przysńości trzeba będzie roźbudońae-z uwagi na fakt, że wciĘprrybywapacjentów.
Kolejnym zadatiem, łIóre należy do zadń powiatu jest edukacja. Braliśmy udział w kilku
proj ektach adresowanych do uczniów.
Kolejną kwestią jest infrastrukrrrra drogowa. W tym roku wydaliśmy 8 mln zł. Przebudowano lub
wyremontowano nastpujące odcinki {9q' 9t*y Kobrzyrie" _ Rogo*o; Skrwilno * Puszczą
Ugoszcz _ obórki; Borąłnin - Głowińsk; Kiełpiny - Wąpielsk. w za{e roku plano**u 1..imodernizacja drogi Wąpielsk - Półwiesk.
Wystąpienie Pana Piotra Czajkowskiego zostanie dołączone do protokołu.

Radny Gtzegorz Listkowski poprosił o wyjaśnienie kwestii ewentualnego przejścia dyreklora
szpita|aw Rypinie do szpitala we Włocławku?
Radny Powiatu _Piotr Czamecki odpowiedział, Że obecny Pan Dyrektor sprawdził się jako
menadżer, alę trzebapamiętać, że jest lekarzęm. Nasz szpital jest ewenómentem ż uwagi ,ru idł, iz
gowiat nic do niego nie dopłaca, jak w innych placówkacń. Nie moze byóieanak1ak, ŻePart
Dyrektor będzie dyrektorem u nas w Rypinie i we włocławku. Również po-y.ł, że można by
połączyĆ' oba te sąpitale jest niedorzecmLy, poniewaz szpital we Włocławku jest zadłuzo.ry, u nu*
nie. Pan Dyrektor będzie musiał dokonaó wyboru, ciy zostaje z narrti' czy tez przechodzi do
Włocławka. Nie zgodzę się, zeby zajmowałdwie stanowiska.
G o dz. tl.z 5 Przewo dni c zący zaruądził 1 0 minutową przerwę.
Godz. 11.35 Rozpoczęcie sesji po przerwie.



Ad.5.
fficie uchwaĘ w sprawie zmian budżetowych Gminy Wąpielskw 2-01_5r'

Zmielnv budżetowe 
"o'tuły 

przedstawi oneprzez Skarbnik Gminy _ PaniąJolantę Rzeszot'

Zmiany w budżecie po stronie dochodów doĘczą
zwiększenia dochoóu z najmu i dzierŻavły ó t *otę |LŻ54,g5zł, zwiększenia p1anowanych

ńry*u* z podatku ro1nego o kwotę 746.Odń o'az z podatku od nieruchomości o 316Ż7,47zŁ, z

póJor." od środków transiortu o 80J6,00zł, z planowanych wpłat z roŻnych opłat o 433zI' oraz

ii*o**ych wpływó w zópłat za zezvło|enie na sprzedaŻ alkoholu o 1842,38ń, zwiększenia ze

środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej _ 18654,00zŁ'

Zmiany w budzęcie po stronie wydatków doĘczą
zwiększenia wydatków na wpłaty natzecztity lLniczej-2655,3OzŁ,nawynagrodzenia osobowe _

8650,00zł., zmniejszenia wydatków na składń na ubezpie czetia społeczne - 55,00zł', zwiększenia

wydatków na zakup materiałów i wyposażerua _ 3O7Ż0,00zł., zmniejszenia wydatków na zakup

usług _ 15133,00'f, 
'*rri".1.zenia 

wy^datków na różne opłay j 9kłaati 
_:6a,00zł', zmniejszenia

wydatków inwesĘcyjnych _ I932Ż,O0zł., znniejszenia wydatków na zakup usług obejmujących

wykonanie ekspertyzy _ Ż952,57zł., zmri"jszenia wydatkgw na wynagrodzenia osobowe w UG _

26010,00ń., znoi.jsz"ni" wydatków na składki na ubezp' społeczne_ w UG _ 245'00zł''

zwiękśz"niu *vaattow na śł*uan na FP w UG _ 245,Ooń.,_zwiększenie wydatków na

wynagrodzenia bezosobowe w UG - 100,00zł., zrłiększenia wydatków na zakup usług w UG

3000,00zł., zwiększenie wydatków na zakup'materiałów w oSP _ 4ll'00il'' nviększenie

wydatków na w)ma$odzerlla osobowe * pr""d''kotu _ !4Ż0,OOń, zwiększenia wydatków na

wynagrodzenia bezo"sobowe w przedszkolu tzoo,60zł., zwiększenie wydatków na zakup usfug w

przedszkolu 1300,00zł., zwiększenia wydatków na. rwalczaruenarkomanii - 300,00zł., zwiększenia

wydatków na przecivłdziuł*i. akóhofizmowi 1532,38zł., zmniejszenia wydatków na

świadczenia rodzinne w GoPS _ 546,97zł., zwiększenia wydatków na wynagfodzeruabezosobowe

w GoPS _ 450,O0zł', zmniejszenia wydatków ry zakup usług w GoPS _ 450'00zł''zwiększenia

wydatków na ZFsś w copś _ sąałha., zwiększenie wydatków na ?uk"Ę usfug - gospodarka

odpadarni _ 10000,00zł., zwięksr"-u wybatków na zakup usług _ 9swie1tenie 
ulic I700'00zł,

zwiększenia wydatków na zakup usfug_ góspodarka komunilna _ 85Ozł., zwiększenia wydatków na

zakup mateńałów - świetlice -^ ztso,oizł., "*ięt.".nia 
wydatków na_ zakup energii _ świetlice

-87,79zł'., zrrrniejszenia wydatków na *yrrugroj"enia bezósobowe _ hala sportowa -Ż6Ż0'0az]''

z*ięt s".''ia wydatków 
''u "ukop 

energii - hala sportowa 'Ż6Ż0,00zł.

Łączstte plan dochodów zwiększono o kwotę lzsgz'goń., a plan wydatków o kwotę l83Ż'38zł'

ń.n.yt uległ zrnniejszeniu o jol6t,4zż i wynosi obecnie 30507Ż,47zł'

Treśó uchwały przedstawił Przewodni czący Rady'

Zaprzyjęciem uchwały głosował o |Ż raćnych, głosów przeciwnych i wstrąrmujących się nie było'

Uchwała Nr XVIIV71IL5

Ad.6. : t

Podjęcie uchwaĘ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognory Finansowej Gminy Wąpielsk na

lata 20t6 - 2026. Pruedstawienie projektu uchwaĘ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognory

Finansowej Gminy Wąpielsk na lata Ż0t6 _20Ż6

a. Pani Skarbnik odczytała uzasadnienie uchwĄ R.I.o. z dnla 07 '12'20I5r' RegionalnaIzba

obrachuŃowa wydała opinię pozy'tywną z pewnymi uwagami, które należy uwzględnió i

poprawiÓ. R.I.o. 
- 
zaakcepto*ułu 

"r*r*ri w Wióloletniej Prognozie Finarrsowej Gminy

Wąlielsk na lata 2016 _Ż026'

b. romis.'a Bud.Żetowa na spotkaniu przyjęła również zmiany w Prognozre'

Treść uchwały przedstawił Przewodniczący Rady'



Za przyjęciem uchwĄ głosowało 11 radnych na 12 obecnych na sesji. Radny Artur Gorczycki
wstrzymał się od głosu.
Uchwała Nr XVIII/76|15

Ad.7.
Podjęcie uchwaĘ budżetowej Gminy Wąpielsk na rok 2016,

a. projekt budzetu na2016 rok został przedstawiony wcześniej
b. R.I.o. zaakceptowała projekt bud:Żetu na20l6t. zuwagami-,które należy uwzględnió.

Radny Clrzegotz Listkowski stwierdził, że rue mam uwag do budzetu , a|e zwrócił uwigi' Żę tie ma
w nim informacji o ogrzewaniu centralnym w szkołach.
Wójt Gminy odniósł się do zapytaniai stwierdził, że jest to zawartew ramach termomodemizacji.

Treść uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy.
Zaprryjęciem uchwaĘ głosowało 12 radnych, głosówprzeciwnych i wstrzymujących się nie było.
Uchwała Nr XVIIV77I15

A.d.8.
Zapozntnie się ze sprawozdaniem z działalności Gminnej Komisji Rozrłiązywania Problemów
Alkoholorvych w Gminie Wąpielsk w_ 2015 r. złożonego przez Przewołniczącego Gminnej
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
Pan Leszek Krajnik nie przybył na sesje, ale skierował pismo db Przewod'ni czącegoRady Gminy, w
którym przedstawił zakres działalności Gminnej Komisji Rozwią4nvania Problemów
Alkoholowych w Wąpielsku wroku 2015. Pismo to zostało zŃ'ącźonedo proiokofu.

Ad 9.
Sprawozdania i informacje
Radny Adam Jabłoński mwocił się z zapytaniem o moziiwośó zaproszenia dzielnicowego, aby
poinformował nas o sytuacji dot. problemaĘki alkoholowej na terenie gminy?
wójt Gminy odpowiedział, Że Pan BloŃowski nezygnówał z ru*ó3i czfonkaKomisji. Została
tylko pani Jolanta Szczepańska.

a, wójt Gminy przedstawil informacje o pracy w okresie między sesjami:_ Podpisaliśmy umowę do oświetlenia ulicznego w ramach nypinsne;-Grupy Zakupowej. W
dniu yy.'o.4szyrn odbyło się spotkanie z Energą w sprawie kónserwacji titarni. Tóra, iosa
konserwacji wzrósł do ok. 20 zŁ. Rozmowy te zostały zerwane' Energa upiera się przy
zawarciu umowy kompleksowej. Moze się zdarzyć,, Że od 01.01.2óto.. * powiecie
rypińskim nie będzie oświetlenia' W nasąlrn imieniu negocjacje z Energą irowadziPomorska Grupa Konsultingowa z Bydgoszczy. Negocjatorem w Rypinskiej Grupie
Zakupowej jest R1pin.

- Została otwarta droga Radziki - Lamkowizna._ odbył się turniej piłki noznej tu składam podziękowania dla sohys a z Ftadzik Duzych. W
turnieju brała udńał grupa osób niepełnosprawnych. Grupa ta ptzyjechała do Rałzik na
prośbę naszego reprezentanta Polski w tej kategorii * Pana łrtura Stolikowskiego._ obchodziliśmy rocznicę sefirych urodzin pani Rumińskiej, którą odwiedziliśmy-' t *iut *i i
prezentem.

- Został sfinalizowany zakup dziaŁki w Łapinóżku pod budowę drogi._ Byliśmy na rozprawie administracyjnej we Włocławku z powodu braku próbek w 20I2r. z
oczyszczalni. Z tego powodu będziemy musieli zapŁacić karę w wysokości 2l.2O0zł. Za
Ż013 r. sprawa jest jeszcze rozpatrywana. Powinny byó pobrane 4 próbki w ciągu roku, a
pobrano 2, w tym jedna była z ptzek<roczeniami dozwolonych norm. Nie dotarła do nas
jeszcze decyzjaostateczna. Raczej cięzko będzie uniknąć tej kary.

Radny Powiatu Piotr Czamecki zap7Ąał, czy były przelrłoczenia w 2OI3t. i 2OI5r. oraz poprosił o



przekazanic tcj informacji na kolejnej sesji.
Wójt Gminy odpowiedział,żew 20I3r. nie było przeksoczefi.

b. Przewodniczący Rady Gminy poinformował o działaniach podejmowanych w okresie
międry sesjami.

Spłynęły do nas życzeniaświąteczne. WpĘnęło także pismo do Rady Gminy od Pana Wójta Gminy
Wąpielsk. Pismo zostało odczytane przez Przewodniczącego Rady Gminy. Do pismo zostało
również dołączone orzeczenie Komisji Dysc1plinarnej Finansów Publicznych, l'tóre doĘczy Pana
Mirosława Krawczyka. Na w/w Komisja nałoĘła karę upomnienia. WpĘnęło do Rady pismo od
Pana Gałkowskiego, które dotyczy prośby o dofinansowanie wydania historii Strazy PoŻamej z
terenu Gminy Wąpielsk, czy\i 7 jednostek. Dopłata to 700zł. do kazdej jednostki. W dniu 24
listopada zostało odczytane pismo dot. donosu. 17 grudnia została podjęta decyzja przez R.I.o.
Pismo R.I.o odczytał Przewodniczący. Argumentacja wskazana przez Radę Gminy została
prz1jęta. Uwzględniono ją w planie kontroli, która zostanie przeprowadzota w 2016r. Kontrola
obejmie czas od audy'tu do czasu przeprowadzenia kontroli. O wynikach kontroli RG zostanie
powiadomiona. Pan Przewodniczący podziękował panu Bzinkowskiemu za zorgarizowanie wigiiii
sołeckiej w Wąpielsku.
Radny Gruegotz Listkowski poinformował, Że od dnia 1.01.2016r. prawdopodobnie nie będziemy
mieli apteki, inależy rozłłtŻyć romnązante tego problemutrzeba coś ztym faktem zrobió.
Przewodniczący Rady Gminy złożrył podziękowania dla Wójta Gminy za zorgalizowanie wigilii
dla radnych, soĘsów i pracowników grniny.
Radny Adam Jabłoński zadałpytarua, C4 droga na Bielawki przeszła?
Wójt Gminy odpowiedział, Że uzyskaliśmy zamało punktów. Jesteśmy na liście rezerwowych. Jeśli
nic się nie zmieni to z powodu niskiej punktacji moze nie wystarczyó środków na jej budowę.
Radny Andrzej Bytner zazrtaczył, Ze zIrowu pojawia się problem drogi na Kupno. Powiat powinien
się q'rn bardziej interesować. To zaniedbania z ubiegłych lat. Ludzie nawet nie wiedzą że jest to
droga powiatowa.
wójt Gminy odparł, że odejmujemy działania w tej sprawie. Mieliśmy puśció równiarkę, ale z
powodu';deszcztt to niemozliwe. otrzymamy Żwir z Kamalu, ale przewóz i wyrównanie to juz
zadanie Gminy.
Zg}oszono 370 drzew do wycinki na drodze do Półwieska i trzęba je ozrrakowaó. Decyzja
Regionalnej Dyrekcji ochrony Srodowiska powinna byó pozyĘwna.
Radny Andrzej B1tner zapytał, cry moŻna określió, które drzewa moŻnawziąó? Jeśli drzewo jest

na działce rolnika.
Radny Powiafu Piotr Czamecki odpowiedział, że pierwszeństwo przy wycince drzew powinien
mieć rolnik , PrzY którego działce rośnie to drzewo , ale musi zapłacić 50%o kosztów drzewa.

Radny Wojciech Rutkowski zapytał, czy zostało zakoitczone przyjmowanie ofert w sprawie
odśniezania?
Wójt Gminy odpowiedziaŁ, Że spłynęła podobna ilość ofert jak w roku ubiegłym. W dniu
4.01.2016r. odbędzie się spotkanie z usfugodawcami, a nastgrnie z nimi i z soĘsami.
Radny Adam Jabłoński zapytał czy planowane jest otwarcie przedszkola w Dfugiem?
Wójt Gminy odpowiedział, Że owszem' jest planowane otwarcie przedszkola. Z Długiego dzieci są
dowożone do przedszkola do Brodnicy. Dla czrvórki dzieci koszt wynosi 2000zł. miesięcznie.
Rocznie jest to kwota ponad 40.0007} za wszystkie dzieci, które sądowożone do przedszkoli na
terenie innych gmin.

c. sprawy sołectw, informacje sołĘsów o podejmowanych działaniach
Pan Rutkowski poinformował, Że wyrównano drogi' wycięto I<rzaki, przęznaczono kwotę 5Ż9 ń na

świetlicę w Półwiesku, 1555 zŁnairńegracje mieszkańców i na drogi 8.027ZŁ.

Pani Karpińska poinformowała, Że 7.50Ozł to ogólna kwota przeznaczona na sołectwo. 3.000zł

zakup węgla , 3000zł. remont świetlicy, 500zł dzien dziecka, I05zł przezrtaczono na jasełka i
spotkanie opłatkowe, a ok. 1000złprzekazujemy na drogę gminnąw kierunku Półwieska Duzego.



|an |'is*9wski poinformował, ze ogólna kwota to 12.772,64 zł., rc172,64ń_ remont i utrzymanie
drogi, I200Zł na tablice informacyjne,3O0zł. na szkołę w Wąpielsku na dzien dziecką 1100zł
integracja mieszkanców, resztę kwoty, która pozostałazoitajepriekazananu.ę.. Pani Skarbnik.
Pan Makuch poinformowaŁ, że ogólna kwota to 16.Ż9Iz}.,I-3.i9l przełnaczyliimy na drogi, 1000zł
nawyj'azd dzięci na basen, 30OzŁ na przystanek, 1000zł dla strazy, reszta kwoty przekazanazostała
narzecz gminy.
Pan Albrecht poinformował, ze ogólna kwota to 26.66,43zł. Na chodnik przeznaczono kwotę
13.969'50zŁ, aezygnowano z budowy boiska, 2000złremont kuchni w oSP, iltzłkosn wynajętej
straznicy dla klubu seniorą ufundowaliśmy z panią Iwoną Terebus L39 paczekd1a dzieci. Jedna
paczkato koszt 15 zł.
Pan Bytner poinformował, ze ogólna kwota to 12.600zŁ. z czego na drogi prze7fiaczono 8.600zł,
świetlicy - 2000zŁ., integracja _ 20OOzł,
Pan Betlejewski: poinformowaŁ, że kwotę otrz;łnaną dla sołęctwa Kiełpiny przeznaczyIiśmy na
ułozenie kostki brukowej, utrzymanie dróg, spotkania integracyjne.

Ad.10.
Interpelacje i zapytania radnych.
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Ad.11.
Wolne wnioski i informacje.
Wolnych wniosków i infonnacji nie zgłoszono.

A'd.12
Zamknięcie sesji.
Tomasz Czajkowski - Przewodniczący Rady Gminy po
obrady XVIII Sesji Rady Gminy Wąlielsk.

Protokołowała
W. Krauza

wyczerpaniu porządku obrad zamknął


